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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA 2024-04-22 KL. 17:15.  

 
NÄRVARANDE: 

Ordförande:   Jasmine Carlsson  

Vice Ordförande:  Robert Oddestad  

Utbildningsansvarig tillika sekreterare: Ellinore Rosvall 

Ordförande för sociala utskottet: Vera Gunnars  

Kommunikationsansvarig: Malin Danielsson  

Arbetsmarknadsansvarig:   Arsalan Chenaraki (via Zoom) 

Klubbmästare:   Leo Landström  

Inspektor:   Olle Lundin (via Zoom) 

Verksamhetsrevisor:   Alva Johansen 

 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE  

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:23 

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: Arsalan Chenaraki  

 

Styrelsen beslutade  

Att  välja Arsalan Chenaraki till justerare tillika rösträknare.  

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2024-04-15 i enlighet med kallelseförfarandet.    

 

 Styrelsen beslutade  

 Att godkänna kallelseförfarandet.  

 

4 § ADJUNGERINGAR 

Ingen adjungerades.  

 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning 

 

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Bilaga: Protokoll 2024-04-10 

 

Protokoll 2024-04 - 10 är justerat och kan läggas till handlingarna.  

 

 Styrelsen beslutade  

 Att  lägga protokoll 2024- 04- 10 till handlingarna.  
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7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

 

Ordförande meddelade:  

• Dekaninternat  

• Översynsgruppen. Höstens utbildningsdagar ska användas för att inhämta 

lärarkollegiets åsikter vad gäller översynen av juristprogrammet.  

• Skärmförbudet på T5 har diskuterats.  

• VP- avstämning för Q1 med presidiet och verksamhetsrevisorn. 

• JURO i Lund. 

 

Vice ordförande meddelade:  

• Vårbudgeten. 

• Arbete inför stämman.  

• Ämbetsmannaavslutning.  

• Sittningar.  

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade: 

• Handlingar inför Seniors och stämma.  

• VP-avstämning för Q1 med presidiet och verksamhetsrevisorn.  

• JURO i Lund.  

• Utbildning inom Lika-Villkor. 

 

Ordförande för sociala utskottet meddelade:  

• Paragrafborg  

• LM-examen. Behöver räkna om offerten och sätta ned antalet till 150 i stället för 

250.  I dagsläget går det inte att räkna med överskott. 

• Bal i Lund.  

• Fått respons av Juridikpodden.  

• Pratat med kommunen om läxhjälp.  

• Auditions för Recceveckan. Det är 30 lag som har sökt. 

• Ska skriva riktlinjer för jubileumsgruppen.  

               

          Kommunikationsansvarig meddelade:  

• Nytt nummer av Press Judicata. Det har varit en del problem med numret men det 

är löst nu.  

• Bal i Lund.   

• Skärmen på Jontes är fixad.  

• Paragrafborg. 

• Problemrapporteringssidan är klar. Ska finnas till nästa vecka.  

• Jubileumsmerchen har kommit in.  

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelade: 

• Verksamhetsberättelse är färdig.  

• Bal i Lund. 

• Hjälpt sponsorsansvarig för recceveckan.  

• Några events kvar för terminen.  
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Klubbmästare meddelade:  

• Ämbetsmannabrunch 

• Fått utökat tillstånd av kommunen för den 9 maj.  

• Haft kontakt med måleri. 13 maj och klart senast 24 maj.  

• Verksamhetsmöte. Utgår från verksamhetsplanen.  

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT  

Några PC-beslut har inte tagit sedan föregående möte.  

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN    

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  

 

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT    

Det går löpande bra. Kaffet har blivit dyrare.   

 

11 §  AVSTÄMNING: PROPOSITIONER  

 Bilaga: Samtliga propositioner inför stämman 

 Bakgrund: Ta del av propositionerna inför mötet. Om styrelsen har några 

ändringsförslag går det bra att presentera dessa. Handlingarna ska offentliggöras 

som allra senast 5 maj efter ändringsförslag från Seniorskollegiet. 

 

Styrelsen diskuterade propositionerna och kom fram till olika ändringar. Bland 

annat justerades mindre ändringar så som stavning, meningsuppbyggnad och 

styckesindelning. 

 

Styrelsen diskuterade bland annat antalet ledamöter i valberedningen, 

begränsningarna i Seniorspropositionen, små stadgeändringar, valbarheten och 

möjligheten till att spontanansöka styrelseposter. Styrelsen lade extra vikt vid att 

diskutera förhöjningen av arvodet till heltidarna. Det lyftes argument om att det 

ska vara ekonomiskt neutralt att vara heltidare men att det i dagsläget är flera 

utgifter som gör det dyrt att vara heltidare. Återbetalningen hos CSN diskuterades 

också men ansågs inte vara ett argument för att höja arvodet.  

   

12 § AVSTÄMNING: SENIORS 

Bakgrund: Avstämning inför Seniorsmötet 23/4 på Jontes.  

            

• Seniorskollegiet kommer att ha möte den 23/4 kl. 18:15 på Jontes Stuga. 21 stycken 

har anmäl sig och det kommer att serveras baguetter till middag.  

• Utöver handlingarna ska även äganderätten av arkivet på Carolina Rediviva 

diskuteras.   

 

13 § ÖVRIGA PUNKTER  

• Diskuterade Jontes- bokningar. Vi ska aktivt arbeta med att framföra att kårhuset 

ska användas i studenternas intresse och göra ännu tydligare instruktioner om hur 

stödmedlemskap införskaffas.  
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14 § ORDET FRITT 

 

15 §  MÖTETS AVSLUTANDE 

 Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:13.  


